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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:745 Sveaskogs syn på älgförvaltning

Det statliga skogsbolaget Sveaskog har lämnat in en ansökan om att få skjuta 
älg från helikopter. Tydligen betraktar Sveaskog älgen som ett stort skadedjur i 
stället för en resurs och en tillgång. Bolaget har på senare år helt förändrat 
synen på vårt största hjortdjur och Sverigesymbol. Vandringsälg på tillfälligt 
vinterbete är inget nytt utan har förekommit i alla tider. Och väljer man att 
skjuta bort de älgar som samlats på vinterbete kommer det att innebära att stora 
arealer står älgtomma till sommaren, när älgarna vandrar tillbaka. Statliga 
Sveaskog borde acceptera älgarna då man står för mångfald i naturen, men det 
verkar inte inkludera älgen. 

Min fråga till näringsminister Ibrahim Baylan är:

 

Vilka initiativ är ministern beredd att ta för att se över Sveaskogs syn på sin 
älgförvaltning?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-01-15
Besvaras senast
2020-01-22 kl. 12.00


